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Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2017-03-14, § 12 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 14 mars 2017 kl. 16.30 – 16.45 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 27 mars 2017 

  

 

Jan Valeskog Richard Bengtsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordföranden   

Richard Bengtsson (L) vice ordföranden  

 

Margareta Stavling (S)  

Anders Göransson (S)  

Åke Askensten (MP)  

Hanna Begler (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

Kerstin Fredriksson (L)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Lars Arell (S) för Maria-Elsa Salvo (S)  

 
Ersättare: 

Anna Forsell (S)  

Birger Kato (S)  

Elsemarie Bjellqvist (S)   

Martin Hansson (MP)  

Elisabeth Löfvander (V) 

Elisabeth Hellström (M)  

Leif Bokström (M)  

Anders Karlsson (M)  

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Åsa Öttenius, Åse Geschwind, Jenny Holmberg, 
Carina Jonsson, David Lundqvist, Katja Rosenlind, Jonas Uebel, Nils 
Wahlman och Anna Wahlström samt personalföreträdaren Lawen 
Baderkhan §§ 1-14, 17-18 och borgarrådssekreteraren Karin Kolk. 
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 § 12 
Ny ishall på Sätra IP. Inriktningsbeslut 
Dnr 2.6-128-2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att godkänna redovisad inriktning 

gällande utveckling av Sätra IP till en utgift av cirka 208 mnkr. 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att ge kontoret i uppdrag att ta fram 

utredningar, efter godkännande av kommunstyrelsens 

ekonomiutskott, som underlag för genomförandebeslut till en 

sammanlagd utgift om 8 mnkr varav 5 mnkr omfattas av detta 

beslut. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 1 februari 2017.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. 

(MP) och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (L) och Henrik 

Sjölander m.fl. (M) föreslår att nämnden beslutar att delvis 

godkänna kontorets förslag till beslut, samt att därutöver 

anföra följande:  

 

Stockholm är i behov av fler idrottsanläggningar, och vi 

ställer oss positiva till att bygga två nya ishallar på Sätra IP. 

Vi måste dock understryka vikten av att fortsatt hålla en strikt 

kostnadskontroll. Investeringsutgiften har ökat markant för 

både hall A och hall B. De fördyringar som drabbar detta och 

flera andra projekt gör det svårt att hålla en hög 

utbyggnadstakt, och kommer att tränga undan andra lika 

angelägna investeringar på idrottsområdet.  

 

Idrottshallen är tänkt att klara kraven för matcher i hockeyns 

division I, vilket bland annat innebär minst 1.000 sittande 

publikplatser. Vi vill uppdra åt fastighetskontoret att i ärenden 

som avser idrottshallar /-platser som ska uppfylla 

idrottsförbundens krav avseende publikplatser även anger 

snittpublik för hemmamatcher för de lag som har tänkt spela i 

idrottshallarna/-platserna. Detta skulle underlätta en förståelse 
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av huruvida de krav som idrottsförbunden ställer på 

idrottshallar /-platser är rimliga.  

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) ställer förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Jan 

Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. (MP) och Mehdi Oguzsoy 

(V). 

 
Reservation 

Vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (L) och Henrik Sjölander 

m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Ersättaryttrande 

Hamid Ershad Sarabi (C) och Lisa Fuglesang (KD) instämmer i 

förslag från vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (L) och 

Henrik Sjölander m.fl. (M). 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Jenny Holmberg 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


